
 
 
 
 
 
 
 
 
Commissievragen aan het college m.b.t. prestatieafspraken Alliantie 
 

1. Pagina 1: Afspraken “de door de gemeente aangewezen (potentiële) ontwikkellocaties 
worden onder andere met de Alliantie besproken en de mogelijkheden voor ontwikkeling 
beoordeeld” 
Welke locaties zijn dat? 
Welke mogelijkheden per locatie zijn er besproken? 

2. Wanneer kunnen we de nieuwe WMO-afspraken verwachten? 
3. Hoe kan het dat de raad meerdere malen om deze prestatieafspraken heeft gevraagd? En dat 

de Raad deze krijgt na het persbericht. 
Is het niet beter of handiger dat na het in procedure nemen en het gelijktijdig verstrekken 
aan de raad van de gegevens er daarop een persbericht volgt? Nu heeft de raad 
desbetreffende informatie nog niet. Leefbaar Huizen vindt dat gezien de transparantie en 
eventuele vragen van inwoners aan de gemeenteraadsleden niet wenselijk en verzoekt het 
college hier in het vervolg rekening mee te houden, de ambtenaren hiervan op de hoogte te 
stellen en dit onderdeel te laten zijn van de werkwijze.  

 
 
 
 
       Fractie Leefbaar Huizen 
 
       Edwin Koning 


